

Announcement

戈特里安钢琴有限公司

声明书

To: Dealers of Grotrian in China

致：Grotrian 品牌钢琴中国经销商

With respect to distribution right of Grotrian pianos in China including Hong Kong and Macao, we hereby clarify as follows:

就 Grotrian 品牌钢琴目前在中国大陆地区（包括香港和澳门特别行政区，下同）的经销权及经销事宜，本公司特作出如下声明：

According to Exclusive Distribution Agreement signed by us and GUANGZHOU GROTRIAN INSTRUMENTS LIMITED, the exclusive distribution right of GUANGZHOU GROTRIAN INSTRUMENTS LIMITED was terminated by us with an effect of February 29th, 2016.

根据本公司与广州戈特里安乐器有限公司签订的《独家经销协议》的相关约定，广州戈特里安乐器有限公司在中国大陆范围内独家经销 Grotrian 品牌钢琴的权利已被我方终止，期限截至 2016 年 2 月 29 日。

Since 1st March, 2016, PARSONS MUSIC (CHINA) LIMITED has become the exclusive official importer and distributor of Grotrian who is entitled to distribute, sell, redistribute and provide after-sale service in China.

自 2016 年 3 月 1 日起，柏斯琴行（中国）有限公司成为本公司 Grotrian 品牌钢琴在中国大陆地区官方的独家进口商和独家经销商，负责本公司产品的销售、推广和售后服务事宜，并有权发展区域经销商。

“GROTRIAN” and “戈特里安” are the registered trademarks of GROTRIAN PIANO COMPANY GmbH in Braunschweig Germany.

“GROTRIAN”和“戈特里安”皆为德国布伦瑞克市的戈特里安钢琴有限公司合法注册的商标。

GROTRIAN PIANO COMPANY GMBH

戈特里安钢琴有限公司


CEO: Liebchild Grotrian
GROTRIAN PIANO COMPANY
5833, D-38049 Braunschweig

首席执行官：Liebchild Grotrian